

# ***F-teknologsektionen***

## ***Protokoll fört vid Styremöte 2006-08-17***

*Tid: 2006-08-17*

*Plats: Styretrummet*

### **Närvarande**

|                   |                   |
|-------------------|-------------------|
| Ordförande:       | Karin Josefsson   |
| Vice ordförande:  | Henrik Hansson    |
| Sekreterare:      | Isabelle Stockman |
| F6-ordförande:    | Pontus Ekh        |
| DP-överste:       | Erik Zakrisson    |
| NollK-ordförande: | Per Löfqvist      |
| Farmordförande:   | Emelie Bylund     |

### **§1. Mötets öppnande**

### **§2. Jämställdhetsutbildning**

Henrik informerar om årets jämställdhetsutbildning för Styret, DP, F6, FnollK och Foc, som kommer gå av stapeln fredag den 18:e augusti. Vi diskuterar matfrågan och beslutar oss enhälligt för att alla äter gemensamt i kårhuset och Styret betalar.

### **§3. Nollningsutvärdering**

I utvärderingen av nollningen 2005, som gjordes av nästan samtliga medlemmar i FnollK, F6 och DP fanns det bland annat önskemål om att ha ett möte per vecka för att uppdatera de andra på vad som händer. Detta har vi tagit åt oss och ska under nollningen träffas varje måndag kl.11:00 för att diskutera och ventilerade eventuella problem som kommit upp under veckan.

### **§4. ftek-hemsidorna**

DP, F6, FnollK och Styret har alla varit duktiga och ordnat med hemsidor och mailadresser med ftek.chalmers.se-adressen istället för dd. Farm är osäkra på om de har gjort det men Emelie ska kolla upp detta och återkomma.

**§5. Avhopp**

F6 informerar om att de har en före detta medlem som beslutade att hoppa av föreningen innan sommaren. Detta tycker vi alla är tråkigt men F6 har bestämt sig för att de klarar sig ändå med endast 8 personer. Kan vara värt att notera att DP och FnollK endast är 7 personer per förening.

**§6. Styremöten**

Vi fortsätter med möten på torsdagar kl.12:00 i Styretrummet med start lv.1. Karin, som älskar att skriva listor, går utan problem med på att skriva en matlagningslista. Vi noterar att det inte finns någon vegetarian i Styret i år. Det är endast Pontus som är lite defekt och kräver specialmat.

**§7. Danmarksresa**

Holma ska åka till vårt kära grannland Danmark senare i veckan och undrar om han ska passa på att inhandla lite alkohol inför kommande arr. Han har pratat med Timo om vad som kan vara en rimlig summa att handla för, och vi tar ett enhälligt beslut på att 10 000 svenska kronor är en bra summa.

**§8. Städ dagar**

Vi diskuterar planen på att införa en städdag per termin då alla sektionsaktiva samlas och tillsammans ger Focus en ordentlig omgång. Beslutar att om man inte ställer upp kan ett rimligt straff vara att man inte blir inbjuden till de arr. som är särskilt för sektionsaktiva. Kommer dock fram till att man har rätt att utebli om man har en rimlig orsak till det.

**§9. Städning av Focus**

Fortsätter på ämnet städning. Funderar på att kräva in städskulder av nollorna på en gång och inte då det är dags att ta examen. För att städningen ska bli gjord måste vi ta i med hårdhandskarna och vi bestämmer att om man inte städar kan man bli avstängd från Focus. Kan dock inte komma överens om vad som kan vara en rimlig tid för avstängning. Åtekommer till det senare.

**§10. Uthyrning av Focus**

I fortsättningen ska Styret tillsammans med DP godkänna alla bokningar av Focus. Detta för att skära ner lite på antalet uthyrningar och för att föreningar som tidigare misskött sig inte ska få hyra igen.

**§11. Examenspåskrifter**

Henhan som är gammal och vis och från Lund visar oss andra hur man skriver på examenspapper och hur man ska hålla stämpeln upp och ner för att märket ska bli rätt på pappret. Holma åtgärdar dock detta på en gång och numera kan man hålla stämpeln på rätt håll.

**§12. Tält**

Vi diskuterar inköp av ett partytält till sektionen. FnollK ska kolla utbudet och köpa ett bra och stabilt tält för max 1500 kronor.

**§13. Året arr.**

Vi diskuterar de arrangemang som ska gå av stapeln under det kommande läsåret. Försöker få svar på frågor som: när ska arret hållas och av vilken förening? Lyckas med att få en bra översikt.

**§14. Tillstånd**

Gör en genomgång av arren under nollningen och extrakollar att det är klart med alkoholtillstånd och dylikt. Diskuterar även för- och nackdelar med att ha ett permanent tillstånd på Focus. Kommer fram till att nackdelarna är fler än fördelarna och vi fortsätter som innan. Henhan påminner om hur extra viktigt det är att kolla leg och kårleg i fortsättningen eftersom någon form av IT-gymnasium har slagit sig ner i närheten av oss.

**§15. Mötets avslutande**

Karin Josefsson  
Ordförande

Isabelle Stockman  
Sekreterare